
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 3/16 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 2. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: D. Bašnec, K. Ernestl, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, 
T. Ručigaj, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
I. Falnoga, A. Fekonja, Z. Jernejc, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 20. 1. 2016 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)             J. Pungerčar je poročal, da je ponovno govoril s pravnikom SVIZ Slovenije, T. Seliškarjem, glede 
dopolnitve »Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitve v znanstvene nazive« zaradi občasnih zamud pri 
izvolitvah. Predlagal je takšno rešitev, ki bi jo zapisali v Pravilnik. Naš novi predlog bomo predstavili 
direktorju IJS. 
  
b)             J. Pungerčar je povedal, da gradivo novele Zakona o visokem šolstvu, ZViS-1, še ni v celoti dostopno, 
prejel je le nekaj njegovih spremenjenih delov. Zakon je sicer v zaključni pripravljalni fazi in naj bi ga kmalu 
poslali v javno obravnavo. Za nas je predvsem pomemben del, ki se nanaša na financiranje, zato da bomo 
lažje vplivali na spremembe in dopolnitve Zakona o raziskovalni in razvojni dejavnosti, ZRRD, ki so šele v 
začetni fazi. 
  
c)              Danes, 3. 2. 2016, je potekala javna predstavitev predloga sprememb in novosti ARRS-
ovega Pravilnika o postopkih sofinanciranja, ocenjevanja in spremljanju izvajanja raziskovalne dejavnosti. 

  
č)         Radi bi izvedeli, koliko oseb na IJS prejema dodatek na stalno pripravljenost. V kadrovski službi 
bomo tudi povprašali, ali je ta dodatek ustrezno opredeljen v naših internih aktih in če ni, da se to čim prej 
uredi. 
  
d)        Skupščino SVIZ/IJS bomo imeli 7. 4. 2016 ob 14.00 v Veliki predavalnici IJS. 
  
3.         Solidarnostna pomoč 
  
Prejeli smo prošnjo za odobritev solidarnostne pomoči sodelavki, ki se ji je huda bolezen po nekaj letih 
ponovila. Situacija v družini je še težja, saj je med tem hudo zbolel tudi njen sin, za katerega skrbi 
sama.  Prisotni so sodelavki soglasno odobrili solidarnostna, nepovratna finančna sredstva. 
  
Sklep 1:                Solidarnostna pomoč v višini 400 EUR se sodelavki, skladno z našim pravilnikom, nakaže 
nemudoma. 



  
4.         Počitniške kapacitete IJS 
  
Prejeli smo informacijo, da namerava Institut ukiniti nekatere počitniške kapacitete – prikolice, ki so 
nameščene na treh lokacijah na Hrvaškem. D. Korbar, vodja NPS, pri katerem smo bili na sestanku 25. 1. 
2016, je povedal, da to ni res, res pa je, da je letna pristojbina za prikolice iz leta v leto višja.  Novih prikolic 
v bližnji prihodnosti Institut ne bo kupoval, obstoječe se bodo le vzdrževale. Višina najemnine prikolice je 
naravnana na optimalno 100-odstotno zasedenost, kar je za najemnika najugodnejše, vendar takrat, ko 
prikolica ni zasedena, nastaja določena izguba, ki jo mora pokrivati Institut. G. Kramberger je predlagal 
posodobitev spletne strani, kjer bi bile navedene zasedenosti počitniških kapacitet po vzoru rezervacij za 
koriščenje Atlantisa. 
  
Sklep 2:                Kot sindikat bomo pozvali zaposlene, da čim bolj koristijo počitniške kapacitete, ki jih nudi 
Institut. 
  
5.         Novosti dodatnega pokojninskega zavarovanja 
  
Modra zavarovalnica nas je obvestila, da bo po novem imela tri različne (pod)sklade dodatnega 
pokojninskega zavarovanja: dinamični, preudarni in zajamčeni sklad. Skladi so v odvisnosti od starosti 
zavarovanca in stopnje naložbenih tveganj (možnega donosa). Kaj je za posameznika najbolje, je težko 
svetovati, saj se mora vsak za opcijo, ki se mu zdi optimalna, odločiti sam. Starejši člani IO SVIZ/IJS pa 
vsekakor predlagamo mlajšim sodelavcem, da se vključijo v katero koli obliko dodatnega pokojninskega 
zavarovanja, če le lahko, saj so sredstva iz obveznega pokojninskega zavarovanja (I. pokojninski steber) iz 
leta v leto nižja. 
  
6.         Razno 
  
a)             B. Črnič je predlagal, da bi izvedli anketo o potrebah mladih staršev, zaposlenih na IJS, glede varstva 
otrok. Že v preteklosti so se pojavljale ideje, da bi imel institut svoj otroškovarstveni oddelek za zaposlene 
starše, vendar je projekt večji, kot bi si želeli in povezan s povsem novo dejavnostjo, za katero Institut ni 
registriran. Največji problem bi bil primerno urejen prostor za dve ali tri predšolske skupine otrok. Morda 
se bo za to pokazala priložnost kdaj v prihodnosti. V kolikor pa se bo izkazala potreba, bomo tudi v 
letošnjem letu pomagali staršem priti do informacije, kje dobiti prostor za varstvo svojega otroka, kot smo 
v preteklih letih nekaterim posameznikom že pomagali. 
  
b)              M. Gams je predlagal, da na eni od prihodnjih sej pokaže in razloži namen aplikacije, ki se nahaja 
na prvi strani spletnih strani Instituta. Aplikacija, ki jo nadzira »asistent Robi«, nam lahko poda odgovor 
na marsikatero zastavljeno vprašanje, povezano z našo ustanovo in njenimi zaposlenimi. Snovalci 
programa pa si tudi želijo, da bi zaposleni vanjo vpisali predloge in pripombe, ki bi pripomogli k izboljšavam 
poslovanja Instituta. 
  
Seja je bila končana ob 16.30. 
  
Sejo je vodil M. Koželj.                                                                Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 10. 2. 2016 



  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
 


